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Fysikteknologsektionen, Chalmers

Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

03 mars 2019

Tid: 12:00
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Erik Johansson
Kassör Oskar Liew

Sekreterare Ugnė Miniotaitė
Veckobladerist Tarek Alhaskir

Kandidatansvarig Emelie Björkman
Masteransvarig Olle Lexell

Årskursrepresentant Jonas Lauri

§1 Mötets
öppnande

Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av
justerare

Tarek Alhaskir väljs till justerare.

§3 Runda
Bordet

• Oskar har bokfört och bokat teambuildning.

• Emelie B har justerat protokoll, påmint kursutvärderare om att boka kurs-
nämnder och bokat helikoptern till cocktailparty.

• Tarek har varit på kursnämnd i elnät.

• Jonas har hämtat tjocktröjorna.

• Ugėn har varit på sektionens middag och delat ut guldäpplet och fixat diplom.

• Erik har fixat diplom.

§4 Föregående
protokoll

Gick igenom föregående protokoll.

§5 Pågående
kurser

• Ettan
Allt rullar på.

• Tvåan
Har ersättare i fouriern och han är bra.
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• Trean
Kom upp att det var hård rättning i expfysen. Ett laborationspar uttryckte att
de känner sig felbedömda. Andra hade inte upplevt det, så verkar inte vara ett
större problem. Kandidatarbetet rullar på.

• Master Föreläsningar drar över. Det kommer eventuellt finnas kurshemsida i
kursen kosmologi nästa år.

§6 Modulen NollK undrar om SNFTM vill ändra något i modulen. Alla var nöjda med den. Erik
meddelar NollK.

§7 Kursnämnder

• Elnät Tarek gick på kursnämnden. De uttryckte att laborationerna kändes
väldigt onödiga. Ants tyckte inte de skulle tas bort, men att labbhandledarna
ska få bättre instruktioner. De flesta tyckte det var onödigt att köpa boken. Ants
säger att det inte finns bättre bok och ändrar bokens status till referenslitteratur
istället. Övningsledaren var väldigt öppen för kritik och ska försöka förbättra
sig till nästa år. Det var väldigt dålig svarfrekvens på enkäten.

Ettans kursnämnder inte planerade än. Emelie B ska försöka dra i det.

§8 Tivoli Tivolit är ett arrangemang under mottagningen med olika stationer på campus.
Många föreningar ställer upp där,mest för att andra sektioner ska se föreningar-
na. Vi känner inte att det är så relevant för SNFTM . Överlåter nästa år bestämma
om de vill vara med.

§9 Aspning Aspfika nästa vecka. Planen är att presenterar oss och diskutera lite om varför de
skulle vara intresserade.

§10 Övriga • Pris för bästa rapport expfys1 Det har inte kommit upp något mer om
priset. Det borde delas ut på CP4.Erik mejlar Felix om att ta tag i det.

• SNFika Nästa SNFika blir 15/3 15.00. Emelie B och Olle ansvarar för att
handla. Oskar ska äskar pengar.

§11 Nästa möte Nästa möte blir måndag den 11 mars 12.00.

§12 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 12:41.

2



Möte 18/19:SNF-25
Studienämndsmötesprotokoll 03 mars 2019

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Erik Johansson
Ordförande

Ugnė Miniotaitė
Sekreterare

Tarek Alhaskir
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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